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Komisja w skladzie wg li-sty obecnoÉci stanowi4cej zal.qcznik do niniejszego protokotu

rozpocz$aposiedzenie o godz. 130s.

Xa posiedzéniu obecny byl równiez Burmistrz Janusz Woániak.

Planowany porz4dek Posiedzenia:
1. Informacja Komendanta Miejsko-Gminnego ochotniczych Strazy Pozarnych o stanie

bezpieczeistwa pozarowego na terenie Gminy'

2. Opinia w sprawie przydziatu mieszkania komunalnego'

3. Analiza materialów na sesjg.
4. Sprawy ró2ne.

W zwi4zku z tym, ze w posiedzeniu Komisji nie mógl uczestniczyó Komendant Miejsko-

Gminny Ochotniczych Strazy Pozarnych punkt 1 przeniesiono na nastQpne posiedzenie'

Burmistrz Janusz Woániak oóczytal pismo Spolecznego Komitetu Budowy Gazoci4gu,

przedstawiajqce propozycjg, aby érodki 
" 

"grimadtoné 
nu koncie Komitetu przekazaó na zakup

aparatury dla oddzial, órti-.gii Szpitala niJpd.rejowie. Burmistrz Woániak zaproponowal, aby te

srodki pfzeznaczyÓ na najpilniejsze remonty szkói/wyk az w- zalqczeniu/, poniewaz nie wykonanie

ich natychmiast spowoduje niszczenie buiynku i koniecznosó ponoszenia w przyszlosci .duzo
wigkszych nakladów nu i"n cel. Burmi stri rozmawial w tej sprawie z Panem Klosem' który

powiedzial ,2e przychyli sie do tego, co ustali Rada- Zespól Opieki Zdrowotnej jest wspomagany

z budzetu Gminy 
'poprt"t'umar]anie 

podatku od nieruchomoici. W zwi4zku z powy¿szym

Burmistrz prosi, aby nada na najblizszej sesji podjgla stanowisko w tej sprawie'

Radny Krzysáof Chalupka u*'uiu,"zi páéa akceptacjg przekazania érodków dla szpitala

dyrektor Steimasiáski musialby pÍzyÍzec)1 2e nie bgdzie zmierzal do prywatyzacji' Z tego' co

wiadomo, w paidzierniku oddzialy: ginelologiczny, polo2niczy, noworodków i dziecigcy maj4

byó sprywatyzowane.
Burmistrz Woániak powiedzial, Le dajgtQ sprawQ pod rozwagp radnym; proponuje, aby np'

60 000 przekazaÓ na zakup sprzptu, u porotiul4 kwotq .pÍ.zeznaczyó 
na remont szkól' które musza

byc wyremontowane * crarie wat ac;1. Lokata jest ao ania 10 lipca, wipc 1 1 lipca juz te pieni4dze

*ogryty sig znale2ó na koncie urzpdu i mozna by je wykorzystyvvac.

Radny Stefan Fiutek uwaza, Le trzeba najpierw-porozmawiaó z dyrektorem Stelmasiiskim,

bo jezeli zamierzaprywatyzowaó szpital, to po co gmina ma do niego dokladaó.

Radny firÁter.- Michalski uwa?i, Ze iie ma sig nad czym zastanawiaó, bo albo te

pieni4dze pójdq na szpital, albo gmina je wykorzysta. Budynki szkól s4 wlasnoÉci4 gminy i trzeba

o nie dbaó.
pozostali czlonkowie Komisji poparli Radnego Michalskiego.

Ad .2 .
Naczelnik Wydzialu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pani Barbara Blaszkiewicz

poinformowala, Le z zarzqdu Budynkéw Mieizkalnych w Jpdrzejowie wplynglo pismo

informuj4ce, Ze jest do zasiedienia lokál potrozony przy u1. Przypkowskiego 58 skladaj4cy s\p z 2



pokoi, kuchni, lazienkii przedpokoju o powierzchni 50,14 m'. Lokalwypos¿rzony jest w instalacjq

Ll.kt.yt"n4 wodno-kanalizacyinqi ogrzewanie piecowe 
1 ,,, 1 ^1-:^:

pani Blaszkiewicz poinformÑa\a, ie pani Swiderska-Soboi z ul. Kieleckiej miata 7 propozyclr

i zadnej nie skorzyst ala - zawsze odmawiala'

Najpilniejsze wnioski, które kwalifikowalyby sig do przyd-zialu tego lokalu-to:
.i 

wniosek paistwa piórkowskich z" téqo ioku; w 2004 roku zakwalifikowany na przydzi.al

lokalu mieszkalnego i nie zrealizowany. Rodzina sklada sip z 4 osób i mieszka

w wynajgtym miesikaniu przy ul. pinczowskiej w zasobach prywatnych.

przy ul.3-Maja 134. Rodzina sklada si| z 4 ázieci i matki. Pani Kowalskiej nie odpowiada

Érodowisko i chcialaby zmienió mieszkanie równieZ ze wzglgdu na to, aby dzieci miaty

blizej do szkotY r r . r^1.^r n¡zr¡

ul. Daszyúrki.;; 13, skiadajacy si''z pokoju i lazienki o powierzchni 19 m'' Paistwo

Domogalowie áieszkali kiedy5'w Zagali,u * tloku; mieli do dyspozycji 2 pokoje' kuchnig

i poddasze i ze wzglgdu na d.rzq ;dlegloéó do Jpdrzejowa Pani Domagalowa chciala

otrzymaó mieszkanie w mieÉcie. 
'loza 

tym ci Paústwo maj4 wspótwlasnoíÓ domu

mieszkalnego nu wilanowie; dom w tej chwili stoi pusty. Nie jest. przepror'vadzony podzial

spadku. Ródzina sklada siQ z 4 d-ztect i 2 rá¿rióo*. Pani Domagalowa napisala

oswiadczen\e, 2e godzi siQ na przyjqcie lokalu przy ul' Daszyúskiego i bpdzie tam

mieszkaÓ.
Najstarszym wnioskiem jest wniosek Pana Piórkowskiego, drugi jest wniosek Pani Kowalskiej'

Pani Blaszkiewicz poinformowala. 2e przy ul'

zarezerwowane na eksmisjp. Paústwu Domagalom

Piiczowskiej o powierrchni ponad 30 m2 skladaj4ce

Domagalowá odmówila. Mozna Paóstwu Domagalom

o po*i..r.hni 40 m2 skladaj4ce sip z pokoju i kuchni'

3-Maja jest wolne mieszkanie, które byio

bylo proponowane mieszkanie przy u'l'

tie , ¿rlz.go Pokoju i kuchni, ale Pani

,upiopono*áó mieszkanie przy ul' 3-Maja

Pañstwu Domagalom.

Naczelnik Barbara Blaszkiewicz poinformowala, 2e jezeli chodzi o. przydzial mieszkan

w nowym bloku, to jest przygotowuny *yk* osób, które ubiegaj4 sip o mieszkania komunalne'

przewodni 
";;;ykoríisji 

reoirt í9k zap¡ai" jak przeditáwia siq sprawa z mieszkaniami na

kolejce.
Pani Blaszkiewicz

Pan Krzysztof Wójcik.

A d . 3 .

poinformowal, ze remontem zajmuje sig Naczelnik Wydzialu Inwestyclt

Pht. 4 porzqdku ttbrad.
(Jchv¡ola w spruv,ie znriany w podziale miasta i gminy Jqdrzeiów na obwod¡' glosowartia'

Komisja uwag nie wniosla.

Pkt. 5 porzqdkt obrad-
Uchv,ala w sprawie ufworzettia odrqbnych obwodów glosowania w przedterminowych wyborach

Bu ¡'m i str za Mi asta Jqdrze i ow a.

Komisja uwag nie wniosla.



Pkt. 6 porzqdku obrad.
{lchwala w sprav,ie utworzenia obwodów glosowania w Zespole Opieki Zdrowotne.i Szpital

w Jqdrzejowie i Domrt Pomocy Spoleczne¡ ii Mn¡chowie w' wyborach:lo Se¡mu Rzeczypospolitei

polskiel i tl' senara Rzeczypospotitej potskiej oraz w v,yboiach na Prezydenta Rzeczypo,spolitei

Polskiei.
Komisja uwag nie wniosla.

Pkt. 7 porzqdku ctbrad.
(lchwáta w sprawie zmian w budLecie miasla i gnrin¡'na 2005 rt¡k.

Komisja uwag nie wniosla.

Llchtuala w spratvie zmiany (lchwaly Nr IIIi38'03 Rady Miejskie.i w Jqdrzeiowie : dttia 9 'st¡'cntia

2003 rokrt v, sprqwie piwotania Rorty Spolecznej Zskladu Podstcn+'otuei Opieki Zdrov'ottte|

v,JQdrze jowie.

Komisja uwag nie wniosla.

4 d . 4 .
Spraw róznych nie zgloszono.

Na tym posiedzenie Komisji zakoítczono o godz' 1320'
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